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Salvador Balliu, al centre, amb
part de la documentació del
POUM al davant. Foto: MANEL
LLADÓ.

1

Notícies de ...

Caldes de Malavella

Política

Les viles termals faran promoció conjunta amb l'ass ociació de balnearis
El ple de l'Ajuntament de Caldes va aprovar la modificació dels estatuts del Consorci de Viles Termals, cosa que
permetrà l'accés a més subvencions

27/03/12 02:00 - CALDES DE MALAVELLA - NURI FORNS

El ple de l'Ajuntament de Caldes de Malavella va aprovar ahir la proposta per modificar els
estatuts del Consorci de Viles Termals de Catalunya, del qual forma part. La modificació és
necessària perquè es pugui fer promoció conjunta de les viles amb l'Associació de Balnearis
de Catalunya. Anar “tots a l'una”, segons va dir l'alcalde, Salvador Balliu (CiU), permetrà que
es pugui accedir a més subvencions del ministeri, mentre que actualment, “la majoria de les
subvencions van a Galícia i Andalusia perquè ells fan pinya”, segons l'alcalde. L'aprovació es
va fer amb els vots a favor de l'equip de govern (CiU i el PSC), el PP i ICV-EUiA; els vots en
contra del PICaldes, i l'abstenció d'ERC. El PICaldes va argumentar que el municipi és l'únic
del consorci que no té els drets de l'aigua termal “solucionats”.

ERC va presentar una proposta al ple perquè onegi l'estelada al balcó de l'ajuntament; va rebre
el suport de la regidora d'ERC i dos del PICaldes; els vots en contra d'ICV, el PP, el PSC i dos
regidors de CiU, i l'abstenció de la resta. Per Isabel Lozano (ERC), la bandera hauria estat un
símbol de l'adhesió del municipi als pobles que demanen la independència. El tema va obrir un
debat sobre les banderes, en què el regidor d'ICV-EUiA, Victoriano Ramos, va mostrar el seu
interès perquè també hi hagi la republicana. La portaveu del PP, Elisabeth Mesa, va recordar
que  hi  falta  l'espanyola,  i  l'alcalde,  tot  i  manifestar-se  a  favor  de  la  independència,  va
considerar que el que busca ERC és la confrontació.

La trama urbana i el POUM
El ple també va aprovar el nou text refós del POUM, amb l'únic vot en contra d'ICV-EUiA i, tot seguit, la trama urbana
consolidada (TUC), amb els vots favorables de tots els grups excepte PICaldes i ERC, sorpresos pel fet que s'aprovi una
trama urbana sobre el POUM antic; creuen que es podia esperar un parell de mesos que hi hagués el definitiu. Els dos
grups van vincular aquesta aprovació “a corre-cuita” per l'interès de l'empresa Detot per fer un gran centre comercial a Can
Mas. Per la regidora d'ERC, Isabel  Lozano, no  s'ordenarà la zona d'entrada i  serà un punt conflictiu.  Joan Colomer
(PICaldes) va dir que la Generalitat aconsellava aprovar la TUC després del POUM. “Li han vingut presses per determinats
interessos que hi ha”, va dir Colomer. L'alcalde va argumentar que el municipi no pot esperar i que si es penedeix d'alguna
cosa és de no haver aprovat la TUC abans.

Darrera actualització ( Dimarts, 27 de març del 2012 02:00 )
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